
Dagsorden for bestyrelsesmøde i Biersted IF d. 16. august 2023

Til stede: Henrik Skøtt, Marie-Louise Jensen, Ulla Nørgaard, Martin
Rostgaard Knudsen og Malene Glerup
Referent: Martin Rostgaard Knudsen og Malene Glerup
Afbud: Lea Trolle

Møde mellem bestyrelse og caféudvalg kl.19.00-19:45

Bestyrelsen og dele af cafeteriaudvalget (Charlotte, Jeanette og Lise) mødtes for at snakke
omkring cafeteriet.

1. Bestyrelsens forventninger til caféen

Drift:
Det bør tilstræbes at have åbent vha. frivillige til de fleste hjemmestævner.
Køkkenets sortiment og maskiner skal først og fremmest kunne anvendes af medlemmer i
det ‘daglige’ til: hjemmestævner, arrangementer og eftermiddagsklub.

Sortiment:
Sunde alternativer til fx sodavand, slik og pomfritter

Økonomi:
Store investeringer skal budgetteres i god tid. Optimalt ved årsskiftet.
Det er vigtigere, at der er ‘liv’, end at stedet giver overskud.

2. Caféudvalgets tanker og ønsker om cafeteriet
Cafeteriet er blevet mere åbent, og det er dejligt, men derfor er det vigtigt, at der gives
besked til udvalget, hvis man tager det sidste af noget, så der skal købes noget mere.

De unge, der er i køkkenet om eftermiddagen, skal fylde op og sige til, hvis der mangler
noget i køkkenet, som skal købes.

Når der har været frugt til et stævne i weekenden, bliver det lagt på køl og serveres/sælges
det til om klubben om eftermiddagen.

Der ønskes, at holdene finder en forældre eller to der kan holde åbent, når der er
hverdagskampe eller weekendkampe. Udvalget snakker med afdelingerne om deres behov
og der laves en plan ud fra det. Udvalgets kontakt til afdelingerne er Charlotte (håndbold),
Jeanette (fodbold) og Lise (badminton).

Der blev solgt en del pastasalat, kylling og frugt under Nørhalne Cup - dette ønskes afprøvet
ud fra de ønsker som afdelingerne har.



Efter træningerne koster øl 10 kr. og sodavand 5 kr. for medlemmer. Dette kommunikeres ud
til afdelingerne/trænerne for holdene.

Der mangler en risikoanalyse/egenkontrol af cafeteriet. Udvalget får lavet analysen og
kontrollen og tager derefter kontakt til Fødevarestyrelsen for at få det godkendt.

Der er et ønske om, at Slush Ice maskinen altid er tændt på køl, så væsken hurtigt kan
fryses, når den skal bruges. Hvis maskinen er slukket, skal den gøres ren efter brug, da
væsken ellers bliver dårlig. Vi aftaler, at den er tændt på køl, så den hurtigt kan fryses, men
også at det er i orden at slukke den, når der er møder i Bierstedet - man skal bare huske at
tænde på køl efter mødet. .

Alkoholbevillingen står i Henriks navn.

Udvalget køber så meget som muligt i Dagli Brugsen Biersted. Nogle ting købes andetsteds
fra.

Der skal snart indkøbes en ny pande til pølserne, da den gamle er ved at være slidt.
Udvalget indhenter et tilbud på en ny og sender det til bestyrelsen.

Derudover ønsker udvalget, at køleskabet i køkkenet ikke bliver flyttet frem og tilbage til
Bierstedet, når det er udlejet, da det slider på skabet, samt at tingene ikke altid bliver sat
tilbage i køleskabet. Der kan lejes et køleskab af Vennekredsen.

Opfølgning på seneste møde

Frivillighedsdag
På bestyrelsesmødet d. 31. maj besluttede vi, at årets frivillighedsdag søndag d.15/10 skulle
gå til Aalborg Travbane, hvor Lise og Søren ville vise rundt. ML og MK er tovholdere på
arrangementet.

- Der er indkaldt til planlægningsmøde i september med Lise og Søren.
- Vi vil bestræbe os på at invitere frivillige med en fysisk invitation, så de ikke er i tvivl,

hvorvidt det gælder dem.

17. juni - Bestyrelsens ‘strategi-dag’
Til bestyrelsens strategimøde lørdag den 17. juni i Brovst, blev vi enige om at medtage
nedenstående punkter til dette bestyrelsesmøde:

- Gymnastikafdelingen (Marie-Louise har møde med instruktørerne i
gymnastikafdelingen i morgen d.17/8 og snakker med dem om at finde nye kræfter til
at tage over for Marie-Louises arbejde).

Vi snakker om det til næste bestyrelsesmøde.

- Lokaler i foreningen. Kan vi udnytte lokalerne i foreningen bedre? Eksempler på
aktiviteter: yoga, gymnastik, fædregruppe mv.

https://docs.google.com/document/d/1CuUrN4QUP7s52H8rUMzyBaMfRn3KMvawITxro7l5pLo/edit?usp=sharing


Vi udsætter dette til næste bestyrelsesmøde.

Dagsorden for dagens bestyrelsesmøde

Puljeklub
Marie-Louise og andre mødes med frivillige omkring ungdomsklubben søndag d.20/8. Da
Jammerbugt Kommune lukkede klubben i foråret lod de næsten alle ting stå derovre, så der
er masser af muligheder for hygge og spil. Det er nemlig muligt, at drive ungdomsklubben
videre under en puljeklub, hvis den kommer til at ligge under Biersted IF. Økonomien bliver
søgt gennem kommunen og kommer ikke til at være en udgift for BIF.

Til mødet på søndag skal der findes min. 3 personer som vil sidde i “ungdomsklubbens
bestyrelse" for at drive den.

Summercamp
Der var “summercamp” i starten af august, og det var en stor succes.

- 40 børn deltog
- Økonomi, 10.000
- Tre gode dage med forskellige aktiviteter.

Henrik og Marie-Louise sender mails ud til forældrene til de børn, der var med til campen i
sommer for at høre, om nogle af dem vil være med til at planlægge en aktivitetsdag i
efterårsferien.

Henrik kontakter avisen for at høre, om de vil bringe en historie om campen.

Buddy-ordning
Til stormødet og i bestyrelsen har vi besluttet, at vi vil have en ‘buddy-ordning’ i BIF.

Beslutning:
Hvordan får vi ordningen ud på alle hold, så den rent faktisk bliver brugt?
Kan brevet til holdledere godkendes?

- Godkendt (ml)
Kan flyeren til buddyen godkendes?

- Flot, godkendt (ml)

Punktet er udsat til næste møde.

Volley for unge
BIF er blevet godkendt som deltager på et landsdækkende event i uge 39, hvor fokus er
unge (15-24 årige). Vi har budt ind med et volley-event tirsdag den 26. september fra kl.
17-20. Anne Rom er tovholder på dagen og Henrik Skøtt står for alt andet.

Om projektet:

https://docs.google.com/document/d/1COC69_D-EoKtxCwt73kRG-ccsAxzrMB3RQXDExHAh3A/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1NPgUWxdMy0kmaxWN_6pkkNnZLndANdej/view?usp=sharing


Projektet er et samarbejde mellem DGI og P3. P3 sætter hele året fokus på unge og mental
sundhed. I uge 39, bliver det med specifikt fokus på det fede ved at være en del af
fællesskabet i vores foreninger.

Derfor skal DGI forsøge at finde 5-7 foreninger i Nordjylland (60-70 på landsplan) som har
lyst til at være med. Det de siger ja til er at lave et lille arrangement, ekstra happening eller
gøre noget fedt ud af træningen en dag i uge 39. Selvfølgelig med henblik på at få flere med.
Det kan både være med henblik på opstart af et helt nyt hold, men også etablerede hold
som er klar på at få endnu flere med.

Foreningen får 3.000 kr., hjælp til markedsføring, sparring ift. aktiviteten, og så bliver de en
del af den nationale kampagne som italesættes hele ugen på P3.

Beslutning:
Vi beslutter, at det er en god ide at vi deltager, og at vi derfor må flytte rundt på haltiderne
den dag, så der er plads til arrangementet fra kl. 17-20. Håndbold og badminton bliver
berørt.

Efterskole
Vi har fået en henvendelse fra Aabybro Efterskole, som gerne vil leje hallen til elevfest. Vi
lejede hallen til dem i december 2022.

Beslutning:
Vi ønsker ikke at leje hallen ud til store ungdomsfester, hvor der indgår alkohol, da vi ikke
mener, at vi har de rette faciliteter til dette.

Udlejning af lokaler
Når vi lejer lokaler ud, bliver alt der overstiger kr. 10.000 pr. år fratrukket det kommunale
tilskud.

Så kan vi jo spørge os selv, hvorfor vi lejer lokaler som Bierstedet og Vennestedet ud for
mere end kr. 10.000 om året, når det bliver fratrukket støtten?

Forslag:
I stedet for at betale leje, så betaler man for rengøringen.

Punktet er udsat til næste møde.

Støttemedlemsskab
Det er muligt at blive støttemedlem i BIF. Hvis man senere tilmelder sig et hold, bliver
beløbet fratrukket kontingentet.

Beslutning:
Muligheden for at blive støttemedlem skal opdateres med dato i Conventus. Hvem vil gøre
det?
Kan man leje Bierstedet, stemme til GF andre ting med et medlemsskab?

Punktet udsættes til næste møde



Familiemedlemsskab eller husstandsmedlemsskab
I en del år har vi talt om at give mulighed for, at en husstand kan betale ét kontingent, og så
kan alle i husstanden gå til så meget som de vil.

Er der opbakning i bestyrelsen til, at hvis den rette model bliver lavet, at det er noget, vi vil
prøve i BIF?
Hvem vil gå videre med dette?

Punktet udsættes til næste møde.

Årshjulet
Nedenstående punkter fra årshjulet blev gennemgået:

Bestyrelsen
- Invitér til KICK-OFF dag: Link til invitation

Beslutninger:
Det bliver tirsdag den 29. august kl. 17-18. Henrik laver invitation og sender ud.

- Find dato for stormøde i september eller oktober (et møde der afholdes to gange om
året for ledere i afdelinger og udvalg. Indkald pr. mail og på facebook. Dagsorden er:
orientering fra bestyrelsen og 'bordet rundt')

Beslutninger:
Mødet bliver mandag d. 23. oktober, og Martin sender invitationer ud.

- Rengøringsfirma varsles om evt. ferie eller ekstra rengøring i 2. halvår

Henrik kontakter Svanen om ekstra rengøring efter erhvervsjulefrokosten og harmonikatræf.
Derudover er der ferie i uge 42 og mellem jul og nytår

- Reklamér for BIFs tilbud

Der bør bruges penge og ressourcer på at reklamere for de aktiviteter BIF tilbyder. Pga.
synlighed og for at byde nye ind i fællesskabet.

Beslutning:
Skal der gøres mere?
Henrik undersøger pris på en side i Lige her og nu.
Vi beder Christian om at sende links ud på Biersted IF Facebook med mulighed for
prøvetræning

- Ændringer i faste haltider sendes ud

https://docs.google.com/drawings/d/1BQAxHyPTntlUmrQBfJJVOe166KtYpD3HtQe0a0vG8NE/edit?usp=sharing


Bestyrelsen sender en mail ud, hvor de 'særlige' arrangementer der afholdes i hallen listes
op. Særligt vigtigt er det at oplyse om de arrangementer, der berører faste haltider.

Sendes til: afdelinger, c-hold, foreningsbestyrer, cafeteriets personale, rengøring (inkl. Lise
Jungersen), skole, booker og øvrige udvalg der bruger hallen.

LINK til liste med særlige arrangementer

Beslutning:
Malene sender mail ud vedr dage med særlige arrangementer og aflysninger af træninger.

- Opret mulighed for betaling af kontingent for øvrige hold

Beslutning:
Malene opretter mulighed for betaling af kontingent for de hold, som ikke hører under gym.,
bad., fod- eller hånd-bold

- APV

Sidste APV blev gennemført i 2022.
Vi har snakket om resultatet af spørgeskemaundersøgelsen. Vi laver en handlingsplan på de
punkter, der gav udslag. Det var f.eks. Fald og Snublen, Dårlig arbejdsstilling, Psykisk
arbejdsmiljø, mobning, varme, kulde og træk, luftkvalitet og farlige stoffer. Flere af dem var
der ikke kommentarer til, så vi ved måske ikke helt hvorfor de punkter gav udslag.
Der gennemføres lignende spørgeskemaundersøgelse på de ansatte i august/oktober næste
år.

Beslutning:
Malene følger op på APV fra 2022 og gør handlingsplanen færdig - med hjælp fra ML, da
hun har haft MU-samtaler med de ansatte.

Kassereren

- Afdelinger indberetter trænere til kasserer - tjek!

FOKUSPUNKT

Ved mødet i Brovst besluttede vi os for, at følgende to punkter skal være vores fokuspunkter
i den næste periode:

1. Åbenhed ift. faciliteter og aktiviteter der vil motivere medlemmer og ikke-medlemmer
til at sætte flere aktiviteter i gang.

2. At bestyrelsen bliver bedre til at dele opgaver ud (drift eller udvikling).

Åbenhed (vedr. pkt 1)

https://docs.google.com/document/d/1jYOkdjgss1-wc0mdkZSIPhHiL-VqEnjBAgVNaFvLFiY/edit?usp=sharing


Kan medlemmer og ikke-medlemmer opholde sig i hallen, Bierstedet, gangarealet uden
opsyn?

Beslutning: udsat til næste møde

Drift eller udvikling (vedr. pkt. 2)
Til mødet i Brovst i juni talte vi om, at vi i bestyrelsen, kan blive bedre til at dele opgaver ud.
Vi ønsker en fornuftig balance mellem drift og udvikling.

Marie-Louise har foreslået, at vi kontakter foreningskonsulenten Flemming Mølgaard, som
har skrevet en artikel i det seneste blad 'Udspil' om netop dette emne.

Flemming er ikke foreningskonsulent i vores kreds, men i DGI Østjylland og han foreslår
derfor, at vi bruger 'vores egen' konsulent fra DGI Nordjylland. HS har kontaktet Simon
Aagaard fra DGI Nordjylland, som gerne vil have et indledende møde med os. Her skal vi
finde ud af hvor vi er nu, og hvad vi har brug for.

Beslutning:
Vi skal finde et tidspunkt, hvor vi kan mødes med Simon Aagaard.

Henrik inviterer Simon 1/11 eller 10/1

BORDET RUNDT (punkter til orientering)

Hjemmeside
Vores hjemmeside har fået en ordentlig overhaling. Tak til Mads Æbeløe for at lave den nye
side og tak til Christian Jensen for at have opdateret den gamle. Hvis der er tilføjelser mv.,
kan det sendes til Mads på webmaster@bierstedif.dk

Er der unge i Biersted mellem 15 og 24 år som vil have 5.000 til 25.000 kroner?
Så kan de søge ImpulsPuljen. Der er dog nogle krav:

Pengene skal bruges på en aktivitet, der får flere unge til at bevæge sig. Aktiviteten skal
være inspirerende og give mulighed for nye sjove og stærke ungefællesskaber. Pengene
dækker udgifter til aktiviteter, trøjer, transport, musik, præmier, træningsudstyr osv.

Døren ind til Bierstedet
Skolens Makerspace har kreeret et skilt, hvor der står Bierstedet. Det er sat på døren ind til
cafeteriet. Der kommer ligeledes et BIF-logo.

Skuldborg Bryghus
Bierstedet er, som noget helt unikt og som de eneste i Vendsyssel, blevet leverandør af øl
fra Skuldborg Bryghus.

Lakering

http://bierstedif.dk
https://www.dgi.dk/foreningsledelse/medlem-af-dgi/medlem-af-dgi/medlemsfordele/stoette-fra-puljer-og-fonde/impulspuljen/ansoeg-impulspuljen


Hallens gulv er i løbet af sommeren blevet slebet og lakeret. Der er blevet tilføjet en
floorballbane og en ‘opgiver-cirkel’ til håndbold.

Vi flytter følgende bestyrelsesmøder
4/10 til 11/10
6/12 til 13/12
3/1 til 10/1

Næste møde er onsdag d. 6. september kl.19.00-21.00


